
شاگردان خوان گاریدو بعد از یک روز استراحت از عصر روز گذشته تمرینات 

خود را در ورزشگاه شهید کاظمی پیگیری کردند. این تمرین درواقع ریکاوری 

سرخپوشان بعد از بازی سنگین برابر سپاهان بود که در دو گروه برگزار شد. بازیکنانی 

که در اصفهان فیکس بودند زیرنظر مربی بدنساز تیم تمرینات هوازی و قدرتی 

داشتند و دیگر نفرات هم کار با توپ، فوتبال در یک نیمه و بازی تحت فشار را در 

برنامه های خود قرار دادند. گاریدو با دقت و جدیت خاصی تمرینات این دسته 

از بازیکنان را زیرنظر داشت و هر از چند گاهی تذکراتی را به شاگردانش گوشزد 

می کرد. مهم ترین اتفاق تمرین بازگشت امید عالیشاه بود. کاپیتان سرخپوشان 

بعد از مصدومیتی که در قطر دچار آن شد برای مدتی در ورزشگاه شهید کاظمی 

آفتابی نشده بود. مسئله ای که برخی آن را به ماجرای لایک کردن پست جنجالی 

هوادار متمول توســـط عالیشاه ربط داده بودند. به هر شکل بازیکنان پرسپولیس 

با دیدن کاپیتان تیم شـــان جویای احوال او شده و استقبال گرمی از وی داشتند. 

ناگفته نماند که امیری و عالیشاه زیرنظر کادر پزشکی تمرین خود را انجام دادند. 

  دفاع چپ جدید پرسپولیس استارت زد
ملی پوشـــان جوان پرسپولیس بعد از همراهی تیم جوانان در اردوی چین از روز 

گذشته در تمرینات سرخپوشان حاضر شدند. در این بین همایی فر، خرید جدید 

پرسپولیس هم فرصت حضور درکنار همبازیان جدیدش را پیدا کرد. بازیکنی که 

مورد تأیید گاریدو قرار گرفته و قرار است در پست دفاع چپ با میلاد محمدی رقابت 

کند. بدین ترتیب اگر در ادامه فصل محمدی مصدوم یا محروم شود، همایی فر 

به جای امیری در این پست تخصصی بازی خواهد کرد. همایی فر مانند براجعه 

از بازیکنان ثابت تیم حسین عبدی به حساب می آید و سابقه بازی در جام جهانی 

را هم با تیم نوجوانان دارد. 

  گاریدو منتظر آماده شدن ایوب
یکـــی از بازیکنانی که گاریدو روی او به عنوان یکی از بازو های تهاجمی تیمش 

حســـاب کرده بود، ایوب العملود است. بازیکنی با سر وصدای زیادی و قیمت 

قابل توجهی به جمع سرخپوشان پیوست و شروع خوبی هم با این تیم داشت اما 

مصدومیت های پی درپی باعث شـــد او بازی های مهم زیادی را از دست دهد. 

 یک هفته  است که شرایط بازی کردن را پیدا کرده و در بازی با ملوان 
ً
ایوب تقریبا

و سپاهان هم به میدان آمد، اما با آن ایوبی که از او انتظار می رفت فاصله داشت. 

جالب اینکه منتقدان گاریدو ازجمله هوادار متمول افت اخیر ایوب را به تمرینات 

سرمربی اسپانیایی ربط داده اند، درحالی که ایوب به خاطر اینکه مصدومیتش درطول 

این فصل چند بار تشـــدید شده با کمی ترس و احتیاط در تمرینات و مسابقات 

 بر آن واقف است و به این خاطر او را 
ً
حاضر شده است. مسئله ای که گاریدو کاملا

در دو بازی اخیر در ترکیب ثابت قرار نداده است. هر روز که از تمرینات می گذرد 

شرایط ایوب بهتر شده و کم کم آماده بازگشت به ترکیب اصلی سرخپوشان می شود. 

در غیاب وحید امیری که به نوعی حکم آچار فرانسه را برای گاریدو داشت، ایوب 

می تواند یک جانشین خوب برای این بازیکن باشد. درحقیقت گاریدو روی ستاره 

مراکشی تیمش به عنوان بازیکن چند پسته حساب کرده و چه بسا او را در بازی 

آینده سرخپوشان با مس رفسنجان در نقش وینگر راست ببینیم. 

  یکی از مهاجمان رفتنی خواهد بود
خوان گاریدو از ابتدای فصل تاکنون به هر سه مهاجم تیمش لوکاس، علیپور و 

آل کثیر به اندازه کافی فرصت بازی داده است و انتظار داشته و دارد که آن ها بتوانند 

مشکل گلزنی تیم شان را برآورده کنند. اما واقعیت امر این است که هیچ یک از این 

نفرات نتوانسته اند از نظر گلزنی موفق عمل کرده و خودشان را در جدول برترین 

گلزنان لیگ برتر و لیگ نخبگان وارد رقابت کنند. در این میان اگرچه رسانه ها، 

کارشناسان و هواداران انتقادهای زیادی از مهاجمان پرسپولیس داشته اند اما خود 

گاریدو همواره سعی کرده از این نفرات حمایت کند. او درکنار اینکه از مهاجمان 

تیمش در رسانه ها حمایت کرده درطول تمرینات هم سعی کرده با آن ها صحبت 

کند و با تمرینات اختصاصی نیز در فرم مطلوب شان قرار دهد که تا الان نتیجه لازم 

را نگرفته است. در همین راستا باخبر شدیم اگر گاریدو در پرسپولیس ماندنی شود 

برای نیم فصل یکی از مهاجمان تیمش را کنار خواهد گذاشت تا بازیکن دیگری 

را جایگزین او کند. پرسپولیس سه بازی نه چندان سخت تا نیم فصل پیش رو دارد 

و مهاجمان پرسپولیس فرصت خوبی در اختیارشان قرار گرفته تا آمار گلزنی شان 

را بهبود بخشند و اگر در این امر همچنان ناموفق باشند به طور حتم یکی از این 

نفرات در لیست مازاد گاریدو قرار خواهد گرفت. 

  یاسین و صادقی 
در خطر قرار گرفتن در لیست مازاد

گاریدو برای پست وینگر راست از 

ابتدای فصل بازیکنان زیادی را تست 

کرد بلکه بتواند به بازیکن ایده آل خود 

برسد. از فرشاد احمدزاده گرفته 

تا علی علیپور، سعید صادقی، 

یعقوب براجعه و وحید امیری در این پست به کار گرفته شدند اما کمتر توانستند 

خواســـته های گاریدو را برآورده سازند و به این خاطر این مربی همواره مجبور 

شده حملات تیمش را از جناح چپ توسط اوستون اورونوف طرح ریزی کند. 

در بازی هایی هم که اورونوف نبوده، عالیشاه و امیری تا حدی در این پست موفق 

عمل کرده اند. در این میان یاسین سلمانی هم در هر دو جناح و حتی در پست 

پشت مهاجم کم و بیش به بازی گرفته شده که او هم نشان داده از روز های خوبش 

فاصلـــه دارد. یکی از برنامه های اصلی گاریدو برای تقویت تیمش در نیم فصل 

جذب یک وینگر راســـت تکنیکی و سرعتی است. بازیکنی که توانایی عبور از 

یار مقابل و در ارســـال ها نیز دقت عمل زیادی داشته باشد. او چند بازیکن را از 

تیم های لیگ برتری برای پست وینگر راست زیرنظر گرفته و به زودی نام آن ها را 

به باشگاه پرسپولیس خواهد داد. در این بین نفراتی مثل صادقی و یاسین بیشتر 

از بقیه نفرات پرسپولیس در خطر قرار گرفتن در لیست مازاد گاریدو هستند. 

  خواسته های گاریدو برآورده می شود؟ 
اگرچه خوان گاریدو برای تقویت تیمش در نیم فصل برنامه دارد اما هیچ تضمینی 

وجود ندارد که باشگاه پرسپولیس بتواند خواسته های او را برآورده کند. پر بودن 

لیست بازیکنان و همچنین سقف بودجه دو مانع اصلی برای تقویت تیمند که 

مدیریت باشگاه باید فکری به حال آن ها داشته باشد. موردی که در روز های آخر 

سرمربیگری یحیی گل محمدی هم به او گفته شد و وقتی که تصمیم به استعفا گرفت 

به قول خودش همه چیز برای خرید بازیکنان گران قیمت داخلی و خارجی فراهم 

شد. ناگفته نماند با توجه به بدهی سنگین پرسپولیس 

به دو مهاجم سابقش شیخ دیاباته و لیاندرو پریرا 

هر لحظه ممکن اســـت دادگاه فیفا حکم نهایی 

پرونده شکایتی آن ها را علیه پرسپولیس 

صادر کرده و پنجره نقل و انتقالاتی 

این باشگاه را ببندد و در آن صورت 

همه چیز در نیم فصل تحت الشعاع این 

قضیه قرار خواهد گرفت.

آخرین وضعیت از نقل و انتقالات زمستانی پرسپولیس؛ گاریدو روی نام کدام بازیکنان خط قرمز می کشد؟ 

یک مهاجم در خطر قرار گرفتن در لیست خروج
حساب ویژه مرد اسپانیایی روی ایوب
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

درحالی که گاریدو زیر فشار انتقادات قرار دارد، دستیار 
ایرانی او ترجیح داده هیچ حرفی درباره شرایط کنونی 

تیمش نزند؛ کاپیتان اسبق قرمزها خود را در حد 
نیمکت پرسپولیس می داند؟

سکوت مرموز سیدجلال
شکست برابر سپاهان بار دیگر هجمه ها علیه خوان گاریدو، سرمربی 

پرســـپولیس را افزایش داد و برخی هـــواداران و همچنین تعدادی 

کانال های تلگرامی که پشت پرده آن ها نامشخص است اعتراضات 

زیادی را به عدم نتیجه گیری قرمز ها در این دیدار حساس و انتقادات 

تند از ســـرمربی اسپانیایی باشگاه داشته اند. این درحالی است که 

با وجود فشـــار ها و انتقادات زیادی که در هفته های اخیر نسبت به 

گاریدو و عملکردش در این باشگاه بود که برخی از آن ها به دور از 

انصاف هم بوده است اما سکوت سیدجلال حسینی به عنوان یکی 

از مهم ترین دســـتیاران ایرانی این مربی که می تواند نقشی مهم در 

کم کردن حواشی اطراف او و تیم داشته باشد عجیب و جالب توجه 

اســـت. گاریدو در پرســـپولیس عملکرد پرفراز و نشیبی داشته و 

نمی توان او را مربی موفقی برای قرمز ها دانســـت اما اینکه شایعاتی 

مطرح شـــده که یکی از گزینه هایی که برخی عوامل بیرونی باشگاه 

مدنظر دارند حضور حسینی و خانبان به جای این مربی اسپانیایی 

است، بسیار عجیب اســـت، حتی اگر مدیریت باشگاه تصمیم به 

 عاقلانه نیست 
ً
برکناری سرمربی تیمش بگیرد چنین انتخابی اصلا

و بدون شک پرسپولیس با شرایطی که دارد باید سراغ یک گزینه بزرگ 

و مطرح خارجی برود تا بتواند خود را در بین مدعیان قهرمانی حفظ 

کند. در این میان ســـکوت سیدجلال سؤالات زیادی را در ذهن به 

وجود می آورد که آیا او از شرایط کنونی تیم و نتایجی که به دست آمد 

رضایت دارد که ترجیح داده واکنشی به این اتفاقات نداشته باشد؟ 

آیا بهتر نیست او به عنوان یکی از بازیکنان سابق تیم که حالا در مقام 

مربی مشـــغول به کار است حمایتش از سرمربی و تیم را به وضوح 

نشـــان دهد تا مشخص شود شایعات مطرح شده درباره آینده اش به 

واقعیت نزدیک نیست و او تصمیمی برای جانشینی گاریدو ندارد. 

خاطرات دربی 86 برای آبی ها تکرار می شود؟ 

 استقلالی ها امیدوار 
به پایان طلسم ۷ ساله در دربی 

طبق اعلام ســـازمان لیگ، دربی 105 بین تیم های اســـتقلال و 

پرسپولیس در چهارچوب هفته بیســـت ویکم لیگ برتر در تاریخ 

 در ورزشگاه آزادی برگزار خواهد شد. بر همین 
ً
9 اسفند و احتمالا

اساس اعلام زمان دربی برگشت در حالی برای هواداران دو تیم حائز 

اهمیت شده است که آخرین برتری استقلال در دربی تهران به تاریخ 

10 اســـفند 1396 با سرمربیگری وینفرد شفر آلمانی بازمی گردد؛ 

جایی که آبی پوشـــان با تک گل وریا غفوری، پرسپولیس را شکست 

دادند. از آن زمان یعنی برگزاری دربی 86 تا به حال اســـتقلال دیگر 

در مســـابقات لیگ برتر موفق به شکست پرسپولیس نشده این در 

صورتی اســـت که رقیب در این مدت 5 بار در جریان رقابت های 

لیگ برتر حریف سنتی خود را شکست داده است. 

بـــا این حال و با توجه به تقارن تقریبی و تاریخی این دو دیدار )دربی 

105 یک روز زودتر برگزار می شود( و بهبود عملکرد استقلال تحت 

هدایت سرمربی آفریقایی، هواداران این تیم امیدوارند که بتوانند پس از 

هفت سال، در همان حوالی دربی 86 بار دیگر در دربی پیروز شوند. 

این امیدواری با توجه به نتایج اخیر و روند صعودی تیم از یک ســـو و 

روند نتایج سیسنوسی سرخ ها در دیدار های اخیر پرسپولیس به نوعی 

تقویت شده است. این در شرایطی است که پرسپولیسی ها نیز با توجه 

به نتایج دیدار های رودرروی گذشته و البته دست بالایی که در سال های 

اخیر سرخ ها در دربی ها داشته اند، به دنبال حفظ برتری در دربی اند.

 عوامل مؤثر در بازگشت مهاجم قرقیزستانی 
مدنظر استقلال

کوجو کی بر می گردد؟
جوئل کوجو، مهاجم قرقیزســـتانی مورد توجه باشگاه استقلال که 

در روزهای اخیر به تهران آمد و در تســـت  های پزشکی این باشگاه 

شـــرکت کرد، هنوز قراردادی با این تیم نهایی نکرده است؛ هرچند 

وی پس از اتمام مراحل پزشکی، ایران را ترک کرد.

کوجو که پیش از این در پیش فصل امســـال هم مورد توجه استقلال 

قرار داشـــت و به خاطر عدم دریافت رضایت نامه از تیم ازبکستانی 

تحت قراردادش موفق به حضور در تهران نشد، بعضا به دلیل مسائل 

شـــخصی و شرایط قراردادی هنوز نتوانسته به توافق نهایی با باشگاه 

اســـتقلال برســـد. او بعد از پایان لیگ ازبکستان و خداحافظی با 

همبازیانش در دینامو سمرقند ازبکستان برای مدتی کوتاه به تهران 

آمد و تســـت  های پزشکی را پشت ســـر گذاشت، اما تا کنون هیچ 

قراردادی میان او و استقلال امضا نشده است!

در همین راســـتا، به نظر می  رسد تصمیم گیری نهایی در خصوص 

بازگشت کوجو به تهران و انعقاد قرارداد با استقلال به عواملی چون 

تصویب قانون جدید در خصوص افزایش سهمیه بازیکنان خارجی 

و تغییرات احتمالی در ترکیب تیم در ارتباط با بازیکنان خارجی از 

جمله بلانکوی آرژانتینی بســـتگی داشته باشد؛ ضمن اینکه شرایط 

مالی و تســـویه قسط اول رضایت نامه برای بازگشت کوجو به تهران 

نیز باید به  سرعت انجام شود تا این بازیکن بتواند به تهران بازگردد.

بنابراین با وجود آنکـــه خبرها حاکی از توافقات اولیه بین کوجو و 

استقلال است اما فعلا هیچ  گونه قرارداد رسمی بین طرفین به امضا 

نرســـیده و آینده این انتقال همچنان نامشخص است. این در حالی 

است که مسئولان باشگاه استقلال در حال مذاکره با نمایندگان این 

بازیکن هستند و باید منتظر ماند تا مشخص شود در روزهای آینده 

چه تحولی در زمینه این انتقال رخ خواهد داد.

سلیمی؛ گزینه بالقوه برای جایگزینی در خط دفاع

سیلوا رهبر جدید خط دفاعی استقلال
 استقلال از هفته سیزدهم رقابت های لیگ برتر در حالی عصر فردا به 

مصاف آلومینیوم اراک می رود که با اعلام پزشـــک این باشگاه روزبه 

چشـــمی به دلیل شکستگی انگشت پا این دیدار را از دست داده تا به 

این ترتیب ابهاماتی برای ترکیب دفاعی آبی ها در آستانه این دیدار ایجاد 

شـــود. در این خصوص شنیده ها حاکی است که با تثبیت تاکتیک و 

ساختار دفاعی استقلال در این دیدار، موسیمانه مدافع برزیلی خود 

یعنی ســـیلوا را در قلب خط دفاعی جایگزین چشمی خواهد کرد؛ 

هرچند به احتمال بســـیار زیاد به جای سیلوا در سمت راست مثلث 

دفاعی استقلال، ایمان سلیمی جایگزین خواهد شد. البته با آماده شدن 

سامان فلاح، این بازیکن نیز از توانایی همراهی استقلالی ها در دیدار 

عصر فردا برخوردار است اما با توجه به اتفاقات گذشته به نظر می رسد 

سلیمی شباهت بیشتری با افکار تاکتیکی سرمربی آفریقایی داشته باشد.

اخبار کوتاه

یگانه عصاری
خبرنگار

پنجشنبه ۲۹ آذر 1403 

شماره  430۸

16 ساله است و تابه حال چندین تاریخ سازی را به نام کشور ایران به ثبت 

رسانده، ورزشکاری که در ایران زندگی نمی کند اما وقتی نام کشورش به میان 

می آید، عشق و علاقه در صدایش موج می زند. سام واژیر حدود یک ماه 

قبل در مسابقات قهرمانی آسیا در چین، برای اولین بار در رشته شیرجه مدال 

آسیایی گرفت و بلافاصله با گرفتن یک برنز دیگر تاریخ سازی اش را تکمیل 

کرد و حدود دو هفته قبل در مســـابقات شیرجه قهرمانی جوانان جهان در 

برزیـــل در جایگاه چهارم دنیا قرار گرفت تا برای اولین بار یک ایرانی به این 

افتخار دست پیدا کند. این اتفاق درحالی افتاد که شیرجه روی ایران تنها با 

30 صدم امتیاز اختلاف نســـبت به جایگاه سوم که توسط نماینده آلمان 

به دست آمد، چهارم شد و دستش به مدال برنز جهانی نرسید. سام واژیر 

در گفت وگو با »فرهیختگان« از تاریخ ســـازی در شیرجه ایران و هدف و 

آرزویش در این رشته گفت.

ورزش حرفه ای را از چه زمانی شروع کردی؟ چطور شیرجه را انتخاب کردی؟ 

من از چهارسالگی با ژیمناستیک ورزش کردن را شروع کردم و در پنج سالگی 

شـــنا و ژیمناستیک را با هم ادامه دادم و از 6 سالگی وارد ورزش شیرجه شدم، 

چون در آن سن درک درستی از انتخاب رشته ورزشی نداشتم به پیشنهاد مربی ام 

در شـــنا و علاقه پدرم به شیرجه وارد این رشته ورزشی هم شدم، آموزش دیدم و 

خیلی زود در این ورزش پیشرفت کردم. من در 6 سالگی همزمان سه ورزش را 

به طور حرفه ای ادامه می دادم و در هر ســـه موفق ظاهر شده بودم ولی درنهایت 

تصمیم گرفتم به طور حرفه ای شیرجه را ادامه بدهم. 

کمتر از یک ماه پیش اولین مدال انفرادی تاریخ شـــیرجه ایران را گرفتی و 

بلافاصله با گرفتن یک برنز دیگر تاریخ ســـازی ات را تکمیل کردی. چه 

حسی داشتی؟ 

خیلی خوشحالم که توانستم برای نخســـتین بار در تاریخ شیرجه ایران، مدال 

انفرادی آسیایی را کسب کنم و امیدوارم بعد از من استعداد های دیگری هم وارد 

این رشته شوند تا شیرجه ایران در جهان بیشتر دیده و شناخته شود و بیشتر مورد 

حمایت قرار گیرد. 

برای اولین بار یک ایرانی در رشـــته ای مثل شیرجه نفر چهارم دنیا شد. در 

مسابقات قبلی هم اولین مدال را برای ایران گرفتی. این اولین بودن در تاریخ 

کشورت چه حسی دارد؟ 

اولین بودن انگیزه من برای گرفتن مدال المپیک را بیشتر می کند، یعنی من باید 

بیشتر تلاش کنم تا بتوانم به هدف بزرگی که دارم، برسم. 

این درحالی بود که لحظه آخر مدال از دستت سر خورد و با صدم ثانیه مدال 

برنز نگرفتی. مسابقات چطور بود؟ 

سطح مسابقه خیلی بالا بود و بهترین های دنیا در این مسابقه حضور داشتند. من 

توانستم برای اولین بار خودم را در سطح جهانی مطرح کنم و ان شاء الله با حضور 

بیشـــتر در این سطح از مسابقات بتوانم بیشتر شناخته شوم و به ورودی المپیک 

برسم. بعد از آن هم به امید خدا مدال المپیک را تصاحب کنم. 

مسابقات بعدی تان در تقویم مشخص است؟ 

بله، مسابقات مهم زیادی پیش رو دارم که ان شاء الله با برنامه ریزی درست بتوانم 

به بهترین نتیجه برسم. 

از هدفی بزرگ صحبت کردی. هدف و آرزویت در شیرجه چیست؟ 

فقط و فقط مدال المپیک. من آرزو دارم در المپیک های زیادی شـــرکت کنم و 

پرچم کشـــور عزیزم ایران را به اهتزاز درآورم. می خواهم دل هموطنانم را شاد 

کنم، چون آن ها لایق این شادی اند و من به عنوان یک ورزشکار ایرانی هیچ وقت 

برایشان کم نخواهم گذاشت. 

تو می توانســـتی با پرچم کانادا مسابقه بدهی ولی همیشه با پرچم ایران در 

مسابقات و بازی ها شرکت می کنی. 

بله، من حدود یک سال و نیم است که از ایران مهاجرت کرده ام و می توانستم 

از تیم ملی انصراف دهم و بعد از دوســـال با پرچم هر کشوری که بخواهم 

مسابقه دهم ولی به خاطر عرقی که به کشور عزیزم ایران و مردم کشورم دارم، 

ترجیحم این است تا زمانی که مورد حمایت مردم کشورم و فدراسیون ایران 

هســـتم، با پرچم کشور خودم در مسابقات حضور پیدا کنم و برای کشورم 

افتخار آفرینی کنم. باید از حمایت های آقای رضوانی رئیس فدراسیون تشکر 

کنم. من برای رســـیدن به هدف بزرگی که دارم، نیاز به حمایت های بیشتر 

فدراســـیون دارم. البته باید از همه مربیانی که در این سال ها کنار من بودند 

و من را با عشـــق و علاقه آموزش دادند، هم تشکر کنم. تشکر ویژه از پدر و 

مادرم دارم که با تمام سختی ها و دوری باز هم مرا برای رسیدن به آرزو هایم 

حمایت می کنند و کنارمند.

محمـــد قربانی، هافبک جوان تیم اورنبورگ روســـیه، این روزها در کانون 

اخبار نقل  و انتقالات قرار گرفته است. این در حالی است که علاوه بر علاقه 

باشـــگاه لوکوموتیو مسکو برای جذب قربانی، او یک پیشنهاد جدی از یکی 

از لیگ  های معتبر اروپایی هم دریافت کرده اســـت؛ پیشنهادی که می تواند 

نقطه عطفی در مسیر حرفه  ای این بازیکن به شمار برود.

بر همین اســـاس طی روزهای اخیر، خبرهایی از تمایل باشگاه لوکوموتیو 

مسکو به جذب قربانی منتشر شده است. با این حال جدیدترین شنیده های 

خبرنگار »فرهیختگان« از نزدیکان این بازیکن حاکی از آن است که قربانی 

پیشنهادی جدی از یک لیگ معتبر اروپایی دریافت کرده است تا در صورت 

تحقق این انتقال، این اتفاق نقطه عطفی در زندگی حرفه ای قربانی به شـــمار 

برود. البته هنوز جزئیات دقیقی از این پیشنهاد منتشر نشده است، اما به نظر 

می رسد این گزینه برای آینده حرفه  ای قربانی جذاب  تر از سایر پیشنهادها باشد.

نکته قابل توجه اینکه طی هفته های اخیر، خبرهایی از علاقه باشگاه استقلال 

به جذب قربانی نیز منتشـــر شـــد. با این حال بررسی شرایط نشان می  دهد 

انتقال این بازیکن به اســـتقلال بیشتر در حد گمانه  زنی رسانه ای باشد. مبلغ 

بالای رضایتنامه، یکی از موانع اصلی در این مســـیر است و به نظر می  رسد 

باشگاه اســـتقلال، با توجه به محدودیت های مالی و البته به خاطر پر بودن 

سقف بودجه، از لحاظ قانونی توانایی ورود به چنین رقابتی را ندارد. از سوی 

 موسیمانه روی جذب قربانی، 
ً
دیگر به این موضوع هم اشاره کردیم که فعلا

نظری نداشته هرچند به نظر می رسد در صورت تایید پیشنهاد استقلالی ها به 

مدیر برنامه های این بازیکن، این پیشنهاد از سوی باشگاه مطرح شده باشد.

گفتنی است قربانی تا پایان ژوئن سال 2026 با اورنبورگ قرارداد دارد هرچند 

این تیم روس با 8 امتیاز از 18 بازی در قعر جدول لیگ برتر روسیه قرار دارد 

و این امر باعث شـــده تا هافبک جوان تیم ملی بیشتر به جدایی از اورنبورگ 

ترغیب شـــود. این در شرایطی است که به تازگی اخباری مبنی بر انتقال 2 و 

نیم میلیون یورویی قربانی به لوکوموتیو مسکو که برخلاف اورنبورگ شرایط 

 مناسبی در لیگ روسیه دارد، مطرح شده است.
ً
نسبتا

سام واژیر در گفت وگو با »فرهیختگان«: ایران را به کانادا ترجیح دادم چون می خواهم برای کشورم افتخارآفرینی کنم

آرزویم فقط مدال المپیک و بالا بردن پرچم ایران است

بعد از لوکوموتیو، یک تیم دیگر هم برای جذب قربانی دست به کار شد

پیشنهاد جذاب اروپایی برای هافبک تیم ملی


